
ZÁPISKY Z JEDNÁNÍ PEDAGOGICKÉ RADY 1.12.2014

Přı́tomni: J. Bečvář, Z. Halas, D. Hlubinka, J. Hurt, P. Kaplický, M. Omelka, J. Robová, M. Rokyta, Z. Šı́r, P.
Surynková, M. Vlasák, J. Žemlička

Hosté: L. Adam, P. Vágner, J. Vybı́ral

1. Diskuze o programu Erasmus

• Dr. Vybı́ral přednesl svou představu o výměně studentů. (navázánı́ spolupráce s atraktivnı́mi univerzitami
v Evropě, vylepšenı́ prezentace MFF UK zahraničnı́m studentům, rozšı́řenı́ výuky v Aj, nový obor pouze v
Aj)

• Proběhla diskuze.
• Závěr: dr. Vybı́ral navrhne strukturu www stránky pro zahraničnı́ studenty, kteřı́ chtějı́ studovat na MFF v

rámci Erasmu.

2. Vyučovacı́ jazyk

• Informace o nové možnosti uvést alternativnı́ jazyk výuky s možnostı́ určenı́ jazyku výuky konkrétnı́ par-
alelky až na začátku semestru.

• Po jednánı́ Pedagogické rady pokračovala diskuze emailem. K tématu se vrátı́me na přı́štı́m jednánı́.

3. Různé

• Informace o přı́pravě JNI+M. Je potřeba připravit seznam populárně naučných přednášek.
• Je vhodné zadat na bc. oboru Obecná matematika bakalářskou práci z historie matematiky? Přı́ště vı́ce.

Petr Kaplický
9. 12. 2014
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